

Referat Styremøte VJFF 08.05.23

mandag 8. mai 2023 18:00

Tilstede: Cathrine Markussen, Rita Fjeldavli, John Arne Rasmussen, Christer S. Lukassen, Arnt Åge Kvannli, Kristin Nicolaisen, Tom Roger Strøm, Laila Nævervei, Sverre Kristensen.

1. Budsjett undergrupper, videre plan for arbeid med økonomi
 - a. Kruttvasshytta har søkt Alcoa Foundation for \$3000, og ligger an til å bli godkjent.
 - b. Fiskeutvalget har søkt midler til blant annet fiskesommer, og fortsetter å ser etter flere sponsorer for diverse aktiviteter.
 - c. Jakttskyteanlegget presenterer budsjett og forklarer at på årsmøtet må det ha blitt presentert uten det som ligger i bank, og blir da misvisende at de går med underskudd. Ifølge budsjett kommer de til å ha et overskudd på 3 500,-
 - d. Fuglehundgruppa er i balanse på budsjett, men ønsker å få det mer detaljert en det som ble presentert på årsmøtet.
 - e. Kvinneutvalget skal forme styret, og deretter kartlegge fremtiden å lage budsjett.
 - f. Rekrutteringsutvalget burde også hatt et budsjett.
 - i. 10 000,- til kvinneutvalget og rekrutteringsutvalget som start kapital fra hovedstyret.
2. Informasjonssaker
 - a. 15 deltakerplasser på 3 elver for Camp Villaks. Mer info kommer senere.
 - b. Fluekasterkurs kommer.
 - c. Laksemesse, fikk henvendelse fra Dolstad Kirke om det var av interesse i VJFF for en gudstjeneste for laksen. Med tanke på mangfoldet i NJFF/VJFF så ser hovedstyret seg nødt til å takke fin nei.
 - d. Camp Blåfjell, VJFF ble tilbudt standplass til hundehelg. Med blant annet foredrag av "Eventyrgutten"(Som han heter på Sosiale medier) Vi sender forespørselen til Fuglehundgruppa.
 - e. Arkivet til foreningen, er blitt forespurt scannet og lagret hos Mosjøen Museum. Ligger også en del permer og hyttebøker på lageret på Skjervengan.
 - f. Fluebindekveld, ligger det an til en eller to kvelder i alfall før fiskesommer starter.
 - i. Fiske for eldre, garnfiske o.l For de på Parken Bo feks.
 - ii. Ser på aktiviteter sammen med Speiderne.
 - g. Ytret ønske om å lage en mal for aktiviteter som styret og undergrupper kan bruke til å sende inn til kommunikasjonsansvarlig, så alt som blir lagt ut har samme format og standard.
 - h. Skal prøve å engasjere til stevner på Jakttskyteanlegget, blir i første omgang Uapprobert.
3. Båter
 - a. Intet nytt.
4. Info fra utvalg og undergrupper.
 - a. Intent nytt.
5. Innventarliste på lageret Skjervengan
 - a. Begynner smått å rydde og sjekker over hva vi har og tar innventarlistene.
 - i. Oppfordrer medlemmer som har noe VJFF eier hjemme i kjellere/garasjer og lignende å levere det til lageret på Skjervengan.
6. Evt.
 - a. Send ut melding til medlemmer om der fins saker som VJFF eier og be det returneres til lageret på Skjervengan, Cathrine/Christer sjekker om muligheten for å sende SMS/Mail til medlemmer.
 - b. Rune Einrem har invitert til møte om felles lokaler Mandag 15.05 kl 18-20.